



Digitizer

高精度数字化板

Jindex Digitizer is very professional one in the digital input industries: 1. Garment&Fashion industry; 2. Mapping&Mining Industry. 3. Punching & Environment Protection; Jindex Digitizer have more powerful compatibility than others&can save all kind of standard settings more than 100 different Software (Gerber, Lectra, Optitex etc. CAD) and 30 kinds of digital formats.

锦德数字化板是专业用于对于纸质材料数字化输入电脑软件的设备,主要用于:服装,家具行业,采矿航海业,钻探和环境保护行业等,我们数字化板有最强的兼容性,能够兼容超过100多种CAD软件(格博,力克和OPTITEX CAD)等各种数据格式的设备。



Jindex Digitizer is a most friendly, compatible and easy to use digitizer with 16 Keys mouse, and can be connected with most popular graphic application software like following CAD:

锦德数字化板有很友好的操作性,兼容性强的同时,带有16键鼠标能够轻易输入需要的点线面。下述的图形设计和编辑软件我们都能轻易连接。

1. AutoCAD, Mapgis, Optitex, Cyber, GMCAD, Genamap, ViewGis.
2. StyleCAD, DOCAD, TAJIMA, GERBER, LECTRA, ASSYST.

www.jindex.net

1. 精度高 High Accuracy:

性能特点 Features:

1. 精度高 High Accuracy:

Jindex digitizer has as high precision up to 0.127mm. 数化板精度高达0.127mm.

2. 型号完整标准, 兼容性强 Complete products Series&Compatibility:

We can offer seven models from A2 to A00 with 16-button or 3-Button Cursor. Digital Points are output faster than other digitizing tablet. We can support Win2000/NT/XP and WIN7 newest Windows O/S.

从A2到A00, 从16到3键鼠标的数化板我们一应俱全。顶部菜单式设置让更换软件の設定更加简单快速。

支持 Win2000/NT/XP and WIN7 newest Windows O/S

型号参数 Specification:

Model	Active Area (inch)	Resolution	Accuracy(mm)
JD-4460C	44×60 (A00)	2540LPI	0.20
JD-3648C	48×36 (A0)	2540LPI	0.20
JD-3648S	48×36 (A0)	2540LPI	0.127
JD-2436C	36×24 (A1)	2540LPI	0.20
JD-2436S	36×24 (A1)	2540LPI	0.127
JD-1824C	24×18 (A2)	2540LPI	0.25
JD-D3DTAB	24×18 (A2)	2540LPI	0.25

标准参数 Standard Parameters:

Hardware Interface	RS-232 Serial Interface
Baud Rate	up to 19,200
Output Rate	up to 100pps
Technology	Electromagnetic
Power Requirements	220V±10%, 50HZ
Warranty	One Year Limited Warranty, Free Technical Support